
حمله معاون 
حقوقی پرسپولیس 

به رسول پناه
حســین دوام معــاون حقوقــی 
باشــگاه پرســپولیس در تازه ترین 
مصاحبــه خــود، قــول داد کــه 
حســاب مالــی ایــن باشــگاه را 
بــاز کنــد. او گفــت: »بــرای حــل 
مشــکلات باشــگاه، راهکارهایــی 
کثــر  ا حد و  ه  شــد پیش بینــی 
اقدامــات نیــز صــورت گرفتــه 
اســت. پرونــده ای کــه باعــث 
بســته شــدن حســاب باشــگاه 
شــد، مربــوط به ســال ۹۳ اســت. 
متأســفانه ما با یکسری مطالبات 
و پرونده ها از قبل مواجه هستیم 
کــه خــوب پیگیری نشــده. باید به 
هــواداران بگوییم که چه بلاهایی 
در گذشــته بــر ســر باشــگاه آمــده 

اســت.«
دوام در مورد شــکایت رسول پناه 
از باشــگاه پرســپولیس نیز اضافه 
کــرد: »در ایــن پرونــده هــم جــای 
بحــث وجــود دارد. او در گذشــته 
به عنــوان مدیرعامــل انتخــاب 
شــد تــا مثــلاً منشــأ خیــر و اعتماد 
باشــد، امــا بــا مصوبــه ای کــه بــه 
امضــای هیــأت مدیــره وقــت 
رســیده، دادخواســتی داده و این 
حکــم را گرفتــه کــه البتــه یکــی از 
امضاهــای اعضــای هیــأت مدیره 
هــم مربــوط بــه خــودش بــوده 
اســت. ایــن پرونــده را هــم در 
مراجــع قضایــی در حــال پیگیری 
هســتیم تــا ببینیــم وضعیتــش به 

کجــا خواهــد رســید.«
او در نهایــت گفــت: »بــه امیــد 
خدا حســاب باشــگاه باز می شود 
و رو ســیاهی اش می مانــد بــرای 

ذغــال!«

جلسه جنجالی 
پرسپولیسی ها با درویش

باشگاه تهدید به 
اعتصاب شد

 دیروز تمرین پرسپولیس تعطیل 
بــود و به همین علــت، تعدادی از 
بازیکنــان بــه دیــدار رضــا درویش 
رفتنــد تــا بــه نمایندگــی از ســایر 
بازیکنــان دلخــوری خــود بابــت 
بعضــی از مســائل را بــه گــوش 

مدیرعامــل برســانند.
بازیکنان ابتدا خواســتار پرداخت 
مطالبــات مانده از فصل گذشــته 
شــدند امــا درویــش اعــلام کرد به 
دلیــل حــذف از جــام حذفــی، آنها 
10 درصــد از مبلــغ قــرارداد خــود 
را جریمــه شــده اند.  ایــن حــرف 
درویــش بــا اعتــراض بازیکنــان 
حاضر در جلسه روبه رو شد و آنها 
گفتنــد در قــرارداد بــرای قهرمانی 
در جــام حذفــی 10 درصــد آپشــن 
داشــتند و همیــن کــه قهرمــان 
نشــدند و ایــن پاداش را از دســت 
دادنــد، خــودش یــک جریمــه 

اســت.
ســپس درویــش بــه بازیکنــان 
گفت بــا تلاش های صورت گرفته 
و بــا نظــر مســاعد هیــأت مدیــره، 
ایــن جریمــه بــه 5 درصــد کاهش 
پیــدا کــرده کــه همیــن مســأله باز 
هــم با اعتــراض بازیکنــان روبه رو 
مــل پرســپولیس  شــد. مدیرعا
اعــلام کــرد در این خصــوص باید 
هیــأت مدیره باشــگاه نظر بدهد.
شــایعه شــده در ایــن جلســه، 
پرسپولیســی ها در آســتانه هفتــه 
دهــم لیــگ برتــر فقــط 20 درصــد 
از قراردادهــای خــود را دریافــت 
کرده انــد و شــاکی هســتند. آنهــا 
بــه درویــش اعــلام کردنــد بــا نظر 
همــه بازیکنــان اگــر تــا تعطیــلات 
لیــگ برتــر بخشــی از قراردادهــا 
بــه حساب شــان واریــز نشــود، در 
تمرینــات بعد از تعطیلات حضور 

پیــدا نمی کننــد!
ایــن صحبــت بازیکنــان حاضــر در 
جلســه باعــث شــد تــا مدیرعامــل 
پرســپولیس خبــر خوبــی بدهــد و 
نویــد واریــز بخــش دیگــری از پــول 
بــه حســاب اعضــای تیــم تــا قبل از 
شــروع تعطیلات را اعلام کند. او با 
ایــن حرف هــا توانســت تــا حدودی 

بازیکنــان معتــرض را آرام کنــد.

 zخرده گزارش

برانکو

اختلاف تیم یحیی و برانکو 

منتقــدان یحیــی معتقدنــد کــه تیم او در قیــاس با تیم برانکو یک فرق اساســی  
دارد؛ اینکه در9 هفته  گذشته تیم تحت هدایت یحیی در نیمه دوم و از دقیقه 
60 تا 70 زور چندانی برای تحمیل و ادامه بازی تهاجمی ندارد . در زمان برانکو، 
مربــی هموطنــش مارکو توانســته بــود بدن  بازیکنان را به شــکلی آماده کند که 
آنهــا نــه تنهــا 90 دقیقــه بلکــه بیــش از 90 دقیقــه بجنگنــد.  این تفاوت اساســی 

باعث می شــود سرخپوشــان در نیمه های دوم کمی محتاط ظاهر شــوند. 

سینا اسدبیگی

خیال جمع یحیی در غیاب سرلک

در ایــن فصــل پرســپولیس تیم خیلی خوبی بســته و یحیــی گل محمدی به 
نوعــی بــا جــذب بازیکنــان خــوب، به دنبال جبران فصل بد گذشــته اســت. 
شــرایط طوری اســت که بازیکن کارســاز در تمام خطوط  این تیم به شــکل 
مســاوی پخــش شــده. بعــد از مصدومیــت میــاد ســرلک در بــازی قبلــی 
پرســپولیس، ســینا اســدبیگی جایگزیــن او شــد و بــازی خوبــی را در پســت 

هافبــک دفاعی انجــام داد.

مرتضی پورعلی گنجی

تبدیل به چهره پر قدرت قبلی

مدافــع ملــی پــوش پرســپولیس در چنــد بــازی اول فصــل بــرای سرخپوشــان از آن 
آمادگــی مطلــوب بــه دور بــود چــون مدت هــا نتوانســت بازی کنــد و از ســوی دیگر 
در ترکیــب خــط دفاعــی پرســپولیس هــم گاهــی اشــتباهاتی را مرتکب می شــد اما 
بــر خــاف بازی هــای ابتدای فصــل، مرتضی پورعلــی گنجی در چند بــازی اخیر این 
فصــل سرخپوشــان چهــره قابــل قبولی داشــته و به همــراه گوولســیانی زوج خیلی 

خوبــی را در دفــاع میانی پرســپولیس ســاخته اســت. 
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 zمصاحبه

غــلام فتح آبــادی مهاجــم ســابق تیــم 
پرسپولیس در گفت و گو با ایران ورزشی 
معتقــد اســت پرســپولیس هنــوز به آن 
شــکلی کــه بایــد و شــاید بــرای قهرمانی 
چهــره کوبنــده ای را از خود نشــان نداده 

اســت.
 

در رابطه با شرایط پرسپولیس 
در 9 هفته ای که از مسابقات 

گذشته چه صحبتی دارید؟

ز نظــر مــن پرســپولیس هنــوز آن  ا
کوبندگی لازم را ندارد تا حریفان را تحت 
فشــار قــرار دهــد. بــه همین دلیــل باید 
به پرســپولیس فرصــت داد تا بازیکنان 
بــه قــدرت و هماهنگــی لازم برســند و 
حریفان را به گونه ای بیشتر تحت فشار 

و قــدرت خودشــان قــرار دهنــد.
در رابطه با شرایط جدول 

رده بندی قدرت دو تیم را چگونه 

ارزیابی می کنید؟

ســه تیــم اســتقلال، پرســپولیس و 
سپاهان شــانس های اصلی قهرمانی از 
نگاه من هستند. هر چند در این رابطه 
معتقدم بعد از جام جهانی و انجام دربی 
چهــره اصلــی تیم هــای مدعی به شــکل 
کامل مشــخص خواهد شــد و تیمی در 
این بین موفق تر خواهد بود که در چند 
بــازی کــه از آنهــا نــام بــردم چهــره قوی تر 
و مدعی تــری از خــود نشــان دهــد و از 
حریفانش به شکل کامل امتیاز بگیرد.

در خصوص شرایط فنی بازی 
پرسپولیس مقابل مس 

رفسنجان چه صحبتی دارید؟

در مجمــوع و در طــول ۹0 دقیقــه بازی، 
پرســپولیس روز آرامــی را ســپری کــرد و 
بــه جز یکی، دو صحنه تیم رفســنجانی 
نتوانست خطر دیگری را متوجه دروازه 
پرســپولیس ســازد. مــس رفســنجان 

تیــم خوبــی محســوب می شــود امــا بــا 
وجــود بهــره بــردن از بازیکنــان خــوب و 
مربــی کار بلــد تاکنون نتوانســته موفق 
بــه شکســت پرســپولیس شــود و بــه 
گونــه ای همیشــه مقابــل پرســپولیس 

بازنــده بوده اســت.
اهمیــت امتیاز گیــری در دور رفــت 
بــرای تیم هــا خصوصــاً مدعیــان ارزش 
زیــادی دارد چــون به قولــی در نیم فصل 
دوم دروازه هــا کوچکتــر و شــرایط 
بــرای امتیاز گیــری از تیم هــا ســخت تر 
می شــود. هــر چــه از بازی هــا بگــذرد، 
ارزش امتیــازات بــرای تیم هــا بیشــتر 
می شــود. از همیــن رو ســعی می کننــد 
بازی بسته تری را انجام دهند و خصوصاً 
تیم هــای مدعــی را بــرای امتیاز گیــری 
بــا چالــش زیــادی مواجــه ســازند. نکته 
دیگر به نبودن تماشــاگر در ورزشگاه ها 
بــاز می گــردد. نکته ای که موجب شــده 

تیم هــا خصوصــاً مدعیــان بــرای بــازی 
مقابــل حریفــان انگیــزه خیلــی بالایی را 

نداشــته باشــند.
در دو هفته ای که پرسپولیس 

بازی مقابل حریفانش را پیش رو 
دارد چه نتایجی را برای این تیم 

متصور هستید؟

ز  پرســپولیس در دو هفتــه قبــل ا
تعطیــلات بازی هــای بســیار حساســی 
را پیــش رو دارد و از نظــر مــن می توانــد 
بــه نوعــی از دســت ســایر مدعیــان برای 
رســیدن بــه صــدر فــرار امتیازی داشــته 
باشــد و بــه لحــاظ جایــگاه امتیــازی اش 
بــرای خــودش حاشــیه امنیــت درســت 

کنــد.
به نظرتان پرسپولیس چه زمانی 

می تواند از دیاباته به شکل 
نود دقیقه ای در بازی هایش 

استفاده کند؟

بــرای بــازی کردن دیاباتــه درکنار لوکادیا 
شــاید لازم باشــد که پرســپولیس تغییر 
سیســتم بدهــد و بــا دو مهاجــم بــازی 
کنــد. دیاباتــه هم فعلاً شــرایط بازی نود 
دقیقــه ای را نــدارد و لازم اســت کــه در 
بازی هــا بــا انجــام بــازی بــه  مــدت 20 یــا 
۳0 دقیقــه کــم کم خودش را بــرای بازی 

به مــدت نــود دقیقــه آماده ســازد.
چرا لوکادیا که مهاجمی سرزن 
است، هنوز نتوانسته از روی 

ضربات سر در نقش گلزن ظاهر 
شود؟

لوکادیــا هنــوز ســنگین اســت و بــه 
نظــرم هنــوز نتوانســته بــه فــرم مطلوب 
برســد. ضمــن اینکه از جناحیــن هم به 
شــکل خوبــی بــرای این مهاجــم هلندی 
ارســال هایی انجــام نشــده کــه ایــن 
بازیکن بتواند به لحاظ ســرزنی خودش 

را در موقعیــت خوبــی قــرار دهــد.

فتح آبادی: دیاباته فعلاً نود دقیقه ای نشده است

پرسپولیس در دو هفته پیش رو باید فرار امتیازی داشته باشد

در رابطه با شرایط رویارویی 
پرسپولیس مقابل مس رفسنجان 

در دو نیمه چه توضیحی دارید؟

پرســپولیس بــازی خوبــی را در مجموع ارائه 
داد امــا در نیمــه اول بهتــر بــازی کــرد و بازی 
هجومــی را ارائــه داد و بــه خواســته اش هــم 
رســید امــا بعــد از گل خصوصــاً در نیمه دوم 
اشــتیاقی بــرای گل زدن و گل دوم بــه آن 
شــکلی کــه بایــد دیــده نشــد و در واقــع نیــم 
نگاهــی بــه دفــاع و ســپس حملــه در بــازی 
پرســپولیس دیــده شــد. در ایــن بیــن البتــه 
دو فرصــت خــوب هــم نصیــب حریــف شــد 
کــه البتــه مهاجمــان مــس رفســنجان آنها را 

از دســت دادنــد.
فکر نمی کنید بازیکنان پرسپولیس 

به دلیل دو بازی که بردی کسب 
نکرده بودند تحت فشار بودند و 

با این فشار پای به مصاف با حریف 
گذاشتند؟

بــه هــر حــال این مســأله ممکن اســت روی 
بازیکنــان پرســپولیس تأثیر گــذار بــوده و 
موجــب شــده باشــد تا تیم بــا احتیــاط بازی 
کنــد امــا قطعــاً بــا برد و کســب ســه امتیازی 
که حاصل شــد پرســپولیس قطعــاً راحت تر 
در بازی هــای آینــده اش بــازی خواهــد کــرد 
و بازیکنــان بــا ذهنــی آماده تــر بــه مصــاف 

حریفــان آینده شــان خواهنــد رفــت.
در رابطه با پنالتی ای که لوکادیا گل 
سه امتیازی تیمش را به ثمر رساند 

چه صحبتی دارید؟

-در هــر صــورت قبــلاً هــم لوکادیــا بــرای 
پرســپولیس از روی نقطــه پنالتــی گل زده 

و نشــان داده بــود کــه پنالتــی زن خیلــی 
خوبــی اســت.

این مسأله نشان داد که سپردن 
پنالتی به ترابی اشتباه بوده!

دقیقــاً همیــن طــور اســت چــون ترابــی 
پنالتــی اش را بــه شــکل بدی مقابــل تراکتور 
از دســت داد و بــد بــه تــوپ ضربــه زد تــا 

دروازه بــان تراکتــور پنالتــی را مهــار کنــد.
در زمینه ارنج و تعویض ها و سایر 

موارد مشکلی در بازی پرسپولیس 
مقابل مس رفسنجان ندیدید؟

بهتریــن نفــرات پرســپولیس در ارنــج اصلی 
قــرار گرفتنــد ضمــن اینکــه مســأله ارنــج و 
تعویض هــا هــم در حیطــه وظایــف یــک 

مربــی اســت.
با رسیدن امیری به نظر توازن بین 

دفاع چپ و راست پرسپولیس 
برقرار شد؟

در دو جناح پرسپولیس نفرات خیلی خوبی 
حضــور دارنــد و مســاله حضــور بازیکنان در 
جناحیــن مختلــف بســتگی بــه شــکل بازی 
حریفــان و خواســته ســرمربی پرســپولیس 
دارد. مــن فکــر می کنــم تیــم کامــل شــده و 
نفــرات خیلــی خوبــی در اختیــار ســرمربی 

پرســپولیس قــرار گرفته انــد.
اما با این وجود پرسپولیس زور 

بردن و تحمیل قدرتش را حتی در 
بازی هایی که پیروز شده را به شکل 

خوبی از خود نشان نداده است؟

زور تهاجمــی را هافبک هــا درســت 
می کننــد از ایــن  رو تیم کامل جا نیفتاده 
و هنــوز تیــم زور تهاجمــی صددرصــدی 
ندارد. به همین دلیل تیم باید به شکل 
کامــل حریفــان را تحــت تأثیــر خــودش 

قــرار دهد.

در رابطه با دو بازی پرسپولیس قبل 
از تعطیلات جام جهانی چه صحبتی 

دارید؟

پرســپولیس مقابــل ملــوان و مــس کرمــان 
بــازی دارد و می توانــد از ســد ایــن دو حریف 
بگذرد و با صدرنشینی به تعطیلات برود که 
مســأله ای مهم و بســیار تأثیر گــذار در ادامه 
شــرایط پرســپولیس اســت که سرخپوشان 
بتوانند در نیم فصل دوم و بعد از تعطیلات 
هــم شــرایط بســیار خوبی را داشــته باشــند 
و خودشــان را بــرای نیــم فصــل دوم و ادامــه 
مســیر سرنوشت ساز لیگ در شرایط خوبی 

قــرار دهند.
در رابطه با زوج لوکادیا و دیاباته و 
حضور این دو بازیکن در کنار هم 

چه نظری دارید؟

هر دو این بازیکنان مهاجمان بســیار خوبی 
هســتند و در واقــع هــر دو بازیکن می توانند 
به تیمشــان در کار گلزنی بسیار کمک کنند 
چــه بســا کــه لوکادیــا تاکنون پنج گل بســیار 
ارزشــمند برای پرســپولیس به ثمر رســانده 
و ارزش خــودش را نشــان داده اســت و در 
رده دوم بهتریــن گلزن های لیگ قرار گرفته 
اســت. دیاباتــه هــم مهاجــم بســیار خوبــی 
اســت و اگــر یــک بــازی دیگــر را هــم بــه طور 
نصفــه و نیمــه بازی کنــد حتماً قــادر خواهد 
بــود که ارزش خودش را نشــان دهد. شــاید 
لوکادیــا به عنــوان مهاجــم دوم بهتــر کار کند 
و دیاباتــه هــم بــه عنــوان مهاجــم نــوک بهتر 
خــودش را نشــان دهــد امــا در هــر صــورت 
تصمیــم آخــر بــا ســرمربی تیــم اســت کــه 
تصمیــم می گیرد که کــدام یک از مهاجمان 
پرســپولیس به عنــوان مهاجــم اول بــازی 
کنــد و بازیکــن دیگــر به عنــوان مهاجــم دوم 

بــازی کند.

درخشان: پرسپولیس برای پیروزی به زور هافبک هایش نیاز دارد

 می توانیم ملوان ومس را 
شکست دهیم

حمیــد درخشــان، ســرمربی و بازیکــن ســابق پرســپولیس معتقــد اســت ایــن تیم در مقابل تیم مس رفســنجان دو نیمــه متفاوت داشــت و در نیمه اول بهتر از نیمــه دوم بازی 
کــرد. حرف هــای درخشــان در رابطــه بــا کســب پیــروزی پرســپولیس مقابل مس رفســنجان و شــرایطش در دو بازی مقابل حریــف آینده اش را مــرور می کنیم.

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

به نظرم تعویق 
دربی برای بعد از 

جام جهانی تصمیم 
خوبی بود چون در 

این صورت بازیکنان 
بهتر بازی می کنند و 

ممکن بود به هر حال 
برای بازی قبل از جام 

جهانی مشکلاتی 
برای بازیکنان به 

وجود آید. از همین 
رو برگزاری دربی 

در نیم فصل دوم 
تصمیم خوبی بود 
و باید به آن احترام 

گذاشت


